
Beste gemeente en dorpsraad, 

 

Op zaterdag 24 september rond 09.45 uur is onze dochter op haar fiets op de rotonde bij Café Stam in 

Wognum aangereden door een auto. Gelukkig zijn de gevolgen van dit ongeluk beperkt. Het fysieke 

ongemak herstelt langzaam aan, het psychische ongemak (nu schrik hebben om een rotonde of kruising 

te benaderen) zal met de tijd slijten en de materiële schade wordt vergoed door de veroorzaker. 

 

Met urgentie brengen wij wel de onveilige verkeerssituatie van deze rotonde onder uw aandacht. Onze 

dochter is niet de eerste die is aangereden en zal ook niet de laatste zijn. Dat zelfde weekend heeft er ook 

een ambulance gestaan. Een buurtbewoner die hulp aanbood, bevestigde dat hij bijna iedere dag wel 

naar buiten kan lopen omdat er iets is gebeurd. 

 

Wij hebben de verkeersborden op de foto gezet van deze rotonde én de rotonde onder de A7 door 

richting Nibbixwoud en komende uit Nibbixwoud. Zie de bijlage. Deze borden zijn niet eenduidig, wat is 

daar de reden voor? Verder komt het waarschuwingsbordje voor fietsers, op de rotonde bij Café Stam, er 

bekaaid vanaf. De afbeelding van het zebrapad staat in het gele vlak terwijl het symbool van de fietsers in 

het wit is geplaatst. Dit valt nauwelijks op. Ook stel ik de plaats van de paal met dit bord ter discussie.  

 

Hierbij doen wij enkele suggesties om de verkeerssituatie veiliger te maken: 

- Leg bij de rotondes flinke snelheid remmende drempels neer (zie een afbeelding in de bijlage). Deze 

zomer in Frankrijk en Spanje lagen de wegen in dorpen daar vol mee. Je moet daar als 

automobilist écht snelheid minderen wil je die drempels met je auto schadeloos passeren; 

- Het verkeersbord bij de rotonde bij Café Stam vervangen door het bord die ook staat bij de andere 

rotonde, namelijk de waarschuwing voor fietsers óók in het gele vlak plaatsen; 

- De paal met dit verkeersbord een 10 tal meters eerder plaatsen zodat de automobilist eerder wordt 

gewaarschuwd dat een gevaarlijke rotonde wordt benaderd. Nu valt dit bord nauwelijks op. 

 

Beste gemeente, graag horen wij een terugkoppeling op onze e-mail en de haalbaarheid van onze 

suggesties dan wel andere maatregelen die de gemeente Medemblik gaat treffen. 

Wij mailen de dorpsraad tegelijkertijd omdat bij hen ongetwijfeld dit soort signalen ook binnen komen. 

 

Met dank en vriendelijke groet, 

 

Bekend bij de griffie 

 
 


